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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
 
Mgr. Kereštanová: 
Chcela by som sa poďakovať za orezávku stromov na sídlisku Juh v okolí medzisídliskového 
priestoru Ulica SNP a zároveň požiadať o dorezávku, pretože bola vykonaná orezávka 
spodných častí konárov, ale stromy už prerástli bytovku, takže keby to bolo možné v období, 
keď to je možné vykonať doorezávku vrchnej časti stromov. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
-  mestské hospodárske stredisko 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


